
ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ-Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 378/2014                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Ορισμός μελών Δ/κού Συμβουλίου της 
Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης 
Δήμου Βέροιας. 

 
Σήμερα 22 Σεπτεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-9-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Α.Λαζαρίδης,2)Θ.Αγγελίνας,3)Χ.Κούτρας,4)Τ.Χατζηαθανασίου, 
5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 
8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Β.Λυκοστράτης, 
14)Μ.Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19)Ιακωβίδου Ευγενία, 
20)Χ.Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 22)Α.Σιακαβάρας, 
23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 25)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. 
Σουμελίδης,27)Ν.Τσιαμήτρος,28)Ζ.Πατσίκας,29)Α.Καγκελίδης, 
30)Γ.Γουλτίδης,31)Η.Τσιφλίδης 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 
34)Π.Παπαδίνα, 35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 
37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Παπαγιάννης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 373/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας και αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, 
Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 376/2014 απόφασης αποχώρησαν κι επανήλθαν οι κ.κ. 
Ζ.Πατσίκας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, Β.Λυκοστράτης, Σ.Ελευθεριάδου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 378/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 380/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 381/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 386/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, 
Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας, Δ.Τραπεζανλής 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Θ.Αγγελίνας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 395/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, Δ.Τραπεζανλής 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 398/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 404/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 1-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 
που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 148/21-3-2011  (ΦΕΚ 1272Β΄/16-6-2011) απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3244/20-4-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., 
αποφασίσθηκε η τροπ/ση της συστατικής πράξης (με εκ νέου σύσταση) της ενιαίας επιχείρησης με 
την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης & Αποχέτευσης Βέροιας «Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 
 Στη συστατική πράξη της ανωτέρω επιχείρησης και ειδικότερα στο άρθρο 5 αυτής προβλέπεται 
ότι: 
«Αρθρο 5. Διοίκηση. 1. Η επιχείρηση διοικείται από Διοικητικό Συμβούλιο που αποτελείται από 
εννέα (9) μέλη, τα οποία ορίζονται μαζί με τους αναπληρωτές τους από το Δημοτικό Συμβούλιο 
Βέροιας (άρθρο 255, Ν. 3463/2006). 
Από τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου: 
α) τέσσερις (4) είναι αιρετοί εκπρόσωποι του Δήμου Βέροιας, εκ των οποίων ένας (1) εξ αυτών 
προέρχεται από τη μειοψηφία. 
β) ένας (1) είναι εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα.  
γ) ένας (1) είναι εκπρόσωπος των εργαζομένων στην επιχείρηση, αν αυτή απασχολεί περισσότερους 
από είκοσι (20) εργαζομένους, υποδεικνυόμενος από τη Γενική Συνέλευση αυτών. 
Εάν δεν υπάρχει εκπρόσωπος των εργαζομένων, τότε ορίζεται ένας (1) δημότης ή κάτοικος που έχει 
ανάλογη επαγγελματική ή κοινωνική δράση ή ειδικές γνώσεις, ανάλογα με το σκοπό της επιχείρησης. 
δ) τρεις (3) είναι δημότες ή κάτοικοι του Δήμου που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο 
της επιχείρησης. 
− Δύο (2) εκ των ανωτέρω μελών του Διοικητικού Συμβουλίου θα πρέπει να είναι άλλου φύλλου 
(ποσοστό ίσο τουλάχιστον με το 1/3 των διοριζομένων ή υποδεικνυόμενων σύμφωνα με το άρθρο 6 
παρ. 1 του Ν. 2839/2000). 
− Η θητεία του Διοικητικού Συμβουλίου ακολουθεί την θητεία του δημοτικού συμβουλίου και λήγει το 
αργότερο τρεις μήνες μετά την εγκατάσταση του νέου δημοτικού συμβουλίου (άρθρο 255 παρ. 2 Ν. 
3463/2006). 
2. Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου είναι δυνατόν να αντικατασταθούν κατά την διάρκεια της 
θητείας τους, με αιτιολογημένη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου που τα όρισε, η οποία 
λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του. Για την 
αντικατάσταση του εκπροσώπου των εργαζομένων και του κοινωνικού φορέα της περιοχής απαιτείται 
και η σύμφωνη γνώμη του οργάνου που τους πρότεινε (άρθρο 255 παρ. 3 Ν. 3463/2006). 
3. Το Δημοτικό Συμβούλιο ορίζει από τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου τον Πρόεδρο και τον 
Αντιπρόεδρο (άρθρο 255 παρ. 4 Ν. 3463/2006). 
4. Τον Πρόεδρο του Διοικητικού Συμβουλίου σε περίπτωση απουσίας ή κωλύματος αναπληρώνει ο 
αντιπρόεδρος. Ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου εκπροσωπεί το νομικό πρόσωπο στα 
δικαστήρια και σε κάθε δημόσια αρχή (άρθρο 244 παρ. 1 Ν. 3463/2006 σε συνδυασμό με άρθρο 5 
παρ. 4 Ν. 1069/1980).». 
Με τις διατάξεις των παρ. 1-6 του άρθρου 3 του Ν. 1069/1980 προβλέπεται ότι: 
«1.Η υπό ενός μόνου Δήμου συνιστωμένη επιχείρησις διοικείται υπό Διοικητικού Συμβουλίου τον 
οποίου τα μέλη, ο Πρόεδρος και Αντιπρόεδρος ορίζονται κατά τας περί συγκροτήσεως της Επιτροπής 
Δημοτικών Επιχειρήσεων του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικος διατάξεις. 
«Ενα από τα μέλη του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου που ορίζονται ως μέλη του διοικητικού 
συμβουλίου της επιχείρησης προέρχεται από τη μειοψηφία». [Το εντός εισαγωγικών εδάφιο της παρ.1 
προστέθηκε από την παρ.1 του άρθρου 6 του Ν.2307/1995] 
«Η προσαρμογή της σύνθεσης του διοικητικού συμβουλίου των επιχειρήσεων ύδρευσης και 
αποχέτευσης που συνιστώνται από ένα μόνο δήμο ή κοινότητα προς τη διάταξη του προηγούμενου 
εδαφίου γίνεται οπωσδήποτε μέσα σε έξι (6) μήνες από τη δημοσίευση του παρόντος». [Το τελευταίο 
εδάφιο της παρ.1 προστέθηκε από την παρ.10 του άρθρου 13 του Ν.2503/1997] 
2.Προκειμένου περί επιχειρήσεως συνιστωμένης υπό πλειόνων Δήμων ή Κοινοτήτων ή Δήμων και 
Κοινοτήτων ή μετατροπής συνδέσμου εις επιχείρησιν, αύτη διοικείται, υπό συμβούλιον ο αριθμός των 
μελών του οποίου ορίζεται δια των περί συστάσεως της επιχειρήσεως ή μετατροπής του συνδέσμου 



αποφάσεων των οικείων Δημοτικών ή Κοινοτικών Συμβουλίων. Οι εκπρόσωποι εκάστου Δήμου ή 
Κοινότητος και οι αναπληρωταί αυτών ορίζονται δι` αποφάσεως του οικείου Δημοτικού ή Κοινοτικού 
Συμβουλίου. 
Το Συμβούλιον συγκαλούμενον υπό του Δημάρχου η Προέδρου της κοινότητος της έδρας της 
επιχειρήσεως εκλέγει μεταξύ των μελών του τον Πρόεδρον και τον Αντιπρόεδρον αυτόν κατά τας περί 
εκλογής Προέδρου του δημοτικού συμβουλίου διατάξεις του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικος. 
«Σε περίπτωση συμμετοχής στην επιχείρηση άλλου δήμου ή κοινότητας ο αριθμός των αντιπροσώπων 
αυτών στο Διοικητικό Συμβούλιο της Επιχείρησης ορίζεται με την κατά την παρ. 2 περ. β) του άρθρου 
2 του παρόντος εκδιδόμενη πράξη του Γενικού Γραμματέα της Περιφέρειας.» [Το εντός εισαγωγικών 
εδάφιο της παρ.2 αντικαταστάθηκε από την παρ.8 του άρθρου 8 του Ν.2839/2000] 
3.Του Διοικητικού Συμβουλίου μετέχει, άνευ ψήφου, ως εισηγητής των προς συζήτησιν θεμάτων ο 
Γενικός Διευθυντής της επιχειρήσεως. 
4.Καθήκοντα γραμματέως του Διοικητικού Συμβουλίου ασκεί εις των υπαλλήλων της επιχειρήσεως, 
οριζόμενος υπό τον Προέδρον τούτου. 
5.Δια τα εκ Δημάρχων και Προέδρων κοινοτήτων μέλη του διοικητικού συμβουλίου και τους 
αναπληρωτάς αυτών ισχύουν αι περί μη εκλογιμότητος και ασυμβιβάστων διατάξεις του Δημοτικού 
και Κοινοτικού Κώδικος. 
6.Μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου δεν δύναται να είναι συγγενείς μεταξύ των εξ` αίματος ή 
αγχιστείας μέχρι του τρίτου βαθμού συμπεριλαμβανομένου, ουδέ να είναι υφ` οιανδήποτε μορφήν 
εργολάβοι ή προμηθευταί της επιχειρήσεως ή μέλη Διοικητικού Συμβουλίου ή υπάλληλοι ομοειδούς 
επιχειρήσεως.» 
Επίσης σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. 1β του Ν. 2839/12-9-00 (ΦΕΚ 196 Α΄) 
«Ρυθμίσεις θεμάτων του Υπουργείου Εσωτερικών Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης και 
άλλες διατάξεις» στις περιπτώσεις διορισμού ή υποδείξεως από το Δημόσιο τα Ν.Π.Δ.Δ. και τους 
ΟΤΑ μελών διοικητικών συμβουλίων ή άλλων συλλογικών οργάνων  διοίκησης Ν.Π.Δ.Δ. ή Ν.Π.Ι.Δ. ο 
αριθμός των διοριζομένων ή υποδεικνυομένων προσώπων κάθε  φύλου ανέρχεται  σε ποσοστό ίσο 
τουλάχιστον με το 1/3 των διοριζομένων  ή υποδεικνυομένων σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις 
εφόσον τα μέλη που διορίζονται ή υποδεικνύονται είναι πάνω από ένα (1). Τυχόν δεκαδικός αριθμός 
στρογγυλοποιείται στην επόμενη ακέραιη μονάδα εφόσον το κλάσμα είναι ίσο με μισό της μονάδας 
και άνω. 
Με βάση τα ανωτέρω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο :  
α) Να ορίσει τα τακτικά και αναπληρωματικά μέλη του Δ.Σ. της επιχείρησης «Δημοτική 
Επιχείρηση Ύδρευσης & Αποχέτευσης Βέροιας «Δ.Ε.Υ.Α.Β.» 
β) Να ορίσει εκπρόσωπο κοινωνικού φορέα της περιοχής 
γ) Να ορίσει  τον Πρόεδρο και τον Αντιπρόεδρο της παραπάνω επιχείρησης, και 
δ) Να συγκροτήσει το Δ.Σ. της επιχείρησης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Θα παρακαλούσα τους επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων της μειοψηφίας 

να προτείνουν τους υποψήφιους δημοτικούς συμβούλους  για το Δ/κό Συμβούλιο της Δημοτικής 
Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Δήμου Βέροιας 

Καραπαναγιωτίδης: Εμείς θα προτείνουμε για τακτικό μέλος του Δ/κού Συμβουλίου της 
ΔΕΥΑΒ το δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Γουλτίδη, με αναπληρωτή του το δημοτικό σύμβουλο 
Μιχαήλ Σουμελίδη. 

Δήμαρχος: Προτείνω ως πρόεδρο της ΔΕΥΑΒ το δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Μωυσιάδη, 
ως αντιπρόεδρο το δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Ορφανίδη κι ως τακτικό μέλος το Στέργιο 
Διαμάντη και αναπληρωματικά μέλη τους δημοτικούς συμβούλους Αθανάσιο Σιδηρόπουλο, 
Αριστομένη Λαζαρίδη και Δημήτριο Τραπεζανλή. 

Αποστολόπουλος: Εμείς από την πλευρά μας προτείνουμε για τακτικό μέλος του Δ/κού 
Συμβουλίου της ΚΕΠΑ τη δημοτική σύμβουλο Πετρούλα Παπαδίνα, με αναπληρωτή της το 
δημοτικό σύμβουλο Αθανάσιο Αποστολόπουλο. 



Μαρκούλης: Πρόεδρε νομίζω ότι είναι άνευ αντικειμένου η πρόταση γιατί ούτως ή άλλως 
ένας δημοτικός σύμβουλος προέρχεται από τη μειοψηφία. Εμείς από την πλευρά μας θα σας πούμε 
ποια πρόταση θα στηρίξουμε, αφού όμως διαμορφωθούν αυτές. 

Μπέκης: Από την πλευρά της δικής μας παράταξης, ο κ.Αποστολόπουλος θα κάνει τις 
προτάσεις 

Μελιόπουλος: Εγώ θα ήθελα να τοποθετηθώ για όλα τα θέματα που έχουν σχέση με τον 
ορισμό μελών Δ/κών Συμβουλίων Δημοτικών Επιχειρήσεων 

Η «Λαϊκή Συσπείρωση» κι οι εκλεγμένοι με το ΚΚΕ δημοτικοί σύμβουλοι είμαστε 
αντίθετοι σε κάθε επιχειρηματική δράση των Δήμων και φυσικά κατά της ίδρυσης και λειτουργίας 
τους. Αυτές οι επιχειρήσεις λειτουργούν με ιδιωτικο-οικονομικά κριτήρια κι αυτό σημαίνει μεταξύ 
άλλων επιβολή χαρατσιών, προώθηση ελαστικών σχέσεων εργασίας, σε υπηρεσίες που θα έπρεπε 
να είναι δωρεάν. Άλλωστε ο λαός μας έχει πληρώσει για αυτές πολλαπλά. 

Τα παραπάνω τα έχουν στο DNA τους, κάτι που γράφεται και σε κάποια εισηγητικά, ότι 
έτσι είναι ο νόμος και δε μπορούμε να τον παραβούμε. 

Θέλουμε να επαναλάβουμε τις θέσεις μας για αυτές τις υπηρεσίες, που είναι: Να αναλάβουν 
άμεσα οι ΟΤΑ τις σχετικές υπηρεσίες, όλοι οι εργαζόμενοι να μεταφερθούν σε αυτούς σε οργανικές 
συνιστώμενες θέσεις.  

Δηλώνω παρών σε αυτό και στα επόμενα δύο θέματα, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι δε θα 
παρακολουθούμε τη δράση αυτών των επιχειρήσεων. 

Κούτρας: Πρόεδρε, επί της διαδικασίας. Νομίζω ότι μόνο οι επικεφαλής της κάθε 
παράταξης έχουν δικαίωμα να προτείνουν μέλη για τα Δ/κά Συμβούλια. 

Πρόεδρος: Ας το ξεπεράσουμε αυτό, διότι ο κ.Μπέκης εκχωρεί το δικαίωμά του στον 
κ.Αποστολόπουλο. Ας μη στεκόμαστε σε τέτοια ζητήματα. 

Μπέκης: Αυτό είναι ζήτημα της δικής μας δομής, αντίληψης και λειτουργίας της 
παράταξης. 

Ελευθεριάδου: Εμείς δε θα προτείνουμε δημοτικό σύμβουλο για μέλος του Δ/κού 
Συμβουλίου της ΔΕΥΑΒ 

Μαρκούλης: Είχαμε πει ότι εφόσον ολοκληρωθούν οι προτάσεις, θα τοποθετηθούμε. Εμείς 
προτείνουμε για τακτικό μέλος τη δημοτική σύμβουλο Πετρούλα Παπαδίνα και για 
αναπληρωματικό μέλος τον Μιχαήλ Σουμελίδη.  

Παπαδίνα: Αποσύρω την υποψηφιότητά μου για τακτικό μέλος της ΔΕΥΑΒ. 
Αποστολόπουλος: Αποσύρω κι εγώ την υποψηφιότητά μου για αναπληρωματικό μέλος της 

ΔΕΥΑΒ 
Δήμαρχος: Ως εκπρόσωπο του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών Ν.Ημαθίας, που είναι ο 

κοινωνικός φορέας που εκπροσωπείται στο Δ/κό συμβούλιο της ΔΕΥΑΒ, προτείνω (σύμφωνα και 
με το έγγραφο του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών) την Αναστασία Λαζαρίδου και ως 
αναπληρωματικό μέλος τον Άγγελο Ντάνο 

Ως εκπρόσωπο των εργαζομένων προτείνω (σύμφωνα και με το έγγραφο που έχει σταλεί 
από τη ΔΕΥΑΒ) τον Στυλιανό Πιπερίδη και ως αναπληρωματικό μέλος τον Ιωάννη Παντερμαράκη. 

Ως δημότες προτείνω για τακτικά μέλη του Δ/κού Συμβουλίου τους κ.κ. Μυρτώ Μπέτζιου, 
Κωνσταντίνο Γραμματικό, Καλλιόπη Παπαοικονόμου και ως αναπληρωματικά μέλη τους κ.κ. 
Ευλαμπία Αδαμίδου, Ιωάννη Βελέντζα, Φιλιώ Καρκέλη. 

Καραπαναγιωτίδης: Βλέπω ότι ο Δήμαρχος, όσον αφορά τους δημότες, προτείνει τρία 
άτομα της επιλογής του. Εμείς θα θέλαμε από την πλευρά μας να προτείνουμε τουλάχιστον ένα 
δημότη.  

Το λέω αυτό Δήμαρχε (με χαμηλούς τόνους) γιατί απέναντί σας είναι το 75% των δημοτών. 
Εσείς πάλι θα έχετε τα περισσότερα άτομα, θα θέλαμε να υπάρχει όμως μια όσο το δυνατόν πιο 
αναλογική εκπροσώπηση. Θα ήταν όλα τελείως διαφορετικά αν σε όλα τα Δ/κά συμβούλια 
συμμετείχαν δημότες που θα προτείνονταν από τη μειοψηφία. 

Να μοιράζεται η ευθύνη, γιατί αύριο οι πολίτες εσάς θα βάλουν απέναντι. Εσάς θα 
«πυροβολήσουν». Δεν είναι κακό σε αυτές τις επιχειρήσεις και σε αυτές τις διοικήσεις να μπουν 
και κάποια άτομα από τη μειοψηφία. Άλλωστε η δημοκρατία αυτό λέει.  



Δε θέλω να σας μειώσω, αυτός είναι ο νόμος, εμείς πήραμε 35%, εσείς 25%, απέναντί σας 
είναι το 75% αλλά διοικείτε εσείς κι έχετε την ευθύνη. Μοιράστε την με τέτοιο τρόπο, ώστε αύριο 
μεθαύριο (γιατί προβλήματα θα υπάρξουν, να το ξέρετε, αν κι εύχομαι να μην υπάρξουν) να έχετε 
συμπαραστάτη τη μειοψηφία και να την έχετε δίπλα σας να σας βοηθήσει στο έργο σας και να 
αξιοποιήσετε άτομα από τη μειοψηφία.  

Εσείς έχετε την πλειοψηφία, αφού σας τη δίνει ο νόμος, κάντε ότι θέλετε εσείς. Αλλά για 
ότι συμβεί, θα έχετε απέναντί σας το 75%. 

Δήμαρχος: κ.Καραπαναγιωτίδη, όπως ήδη σας έχω πει, τον κοινωνικό φορέα τον επέλεξε η 
πλειοψηφία και εν γνώσει μας επιλέξαμε ένα κοινωνικό φορέα, γνωρίζοντας ότι ο τακτικός 
εκπρόσωπός του ήταν μέλος του ψηφοδελτίου σας. Άρα τέτοιο θέμα δεν τίθεται. 

Θα μπορούσε να είναι ένας άλλος εκπρόσωπος φορέα και να είναι κάποιος άλλος δημότης 
που θα προτείνατε εσείς, δεν υπάρχει καμιά διαφορά σε αυτό. 

Σε κάθε περίπτωση, όπου υπάρχει η δυνατότητα, όπως θα φανεί και παρακάτω, θα δοθεί. 
Μαρκούλης: Επειδή θυμάμαι το χρόνο των δημαιρεσιών και μου ήρθε στο μυαλό η 

αποστροφή του Δημάρχου, ο οποίος δήλωσε ότι μακάρι να υπήρχε η δυνατότητα εκ του νόμου να 
προταθούν περισσότεροι υποψήφιοι από την πλευρά της μειοψηφίας, βλέπω ότι η στάση εκείνη 
ήταν υποκριτική, γιατί αν τυχόν υπάρχει μια θέση, υπάρχει για όλα τα ζητήματα. 

Ως εκ τούτου θεωρώ ότι θα πρέπει με δεδομένο ότι κι αυτή ακόμη η πλειοψηφία όπως 
διαμορφώθηκε τη δεύτερη Κυριακή των εκλογών, δεν ξεπερνά σε απόλυτους αριθμούς το 50%, θα 
πρέπει να εκφραστεί η μειοψηφία.  

Εμείς δεν έχουμε κάποια πρόταση, αλλά θα πρέπει να προταθούν δημότες κι από την 
πλευρά της μειοψηφίας. Από εκεί και πέρα αν θα εκλεγεί ή όχι, είναι ζήτημα της πλειοψηφίας και 
το ξέρετε καλύτερα από όλους. Πλην όμως πρέπει κάποιοι να αποκαλυφθούν, να αποκαλυφθεί η 
πραγματική πρόθεση που έχουν και δε μπορούν να μιλούν με ευχολόγια για πράγματα που δε 
μπορούν να γίνουν. 

Εδώ πέρα πρέπει να αποδείξουν ότι είναι αυτοί που λένε πράγματι ότι είναι. 
Δήμαρχος: Το είπα και το εννοώ και θα ήταν ευχής έργον στις θέσεις των αιρετών να 

μπορούσα, υπάρχουν διοικήσεις σε επιχειρήσεις ή Ν.Π. που η πλειοψηφία έχει 5 θέσεις, γιατί 
φορτώνονται με περισσή δουλειά κάποιοι δημοτικοί σύμβουλοι.  

Πιστέψτε με, θα ήταν ευχής έργον να δοθούν κάποιες από αυτές τις θέσεις. Στο Ν.Π. ΚΑΠΑ 
που μπορεί να δοθεί μια τέτοια θέση θα το κάνουμε. 

Για τους δημότες προφανώς δεν ισχύει το ίδιο. Άλλο πράγμα οι δημότες, γιατί ξέρω ότι 
παντού υπάρχουν άνθρωποι που θέλουν να συμμετέχουν σε αυτές τις διαδικασίες, θεωρούν ότι 
μπορούν να τα καταφέρουν κι άλλο είναι οι συγκεκριμένοι 25 αιρετοί, κάποιοι από τους οποίους 
είναι παραφορτωμένοι και δε μπορούν να φορτωθούν άλλο. Μακάρι να υπήρχε η δυνατότητα να 
δοθούν κάποιες από αυτές τις θέσεις στη μειοψηφία. Δυστυχώς μπορεί να γίνει μόνο σε μια 
περίπτωση και αυτή τη θέση θα τη δώσουμε. 

Αποστολόπουλος: Νομίζω ότι για λόγους αρμονικής συνύπαρξης, θα πρέπει να δοθεί η 
δυνατότητα στη μειοψηφία (αυτή είναι η φιλοσοφία της δικής μας δημοτικής παράταξης) να 
εκφράζεται, ώστε να επιλυθούν τα προβλήματα από όσο το δυνατόν περισσότερες και καλύτερες 
φωνές και ανταλλαγές απόψεων από την πλειοψηφία και τη μειοψηφία. 

Εμείς έχουμε πρόταση συγκεκριμένη. Προτείνουμε για τις θέσεις των δημοτών 3 πολίτες. 
Ευχή μας είναι να επιλεγεί ένα από τα τρία. Προτείνουμε την Εύη Παπαγιαννούλη, τον Ιωάννη 
Γκογκίδη και το Στέργιο Μάρτο. Ας επιλεγεί τουλάχιστον ο ένας δημότης, για να δώσουμε τη 
δυνατότητα και στη μειοψηφία να μπορεί να εκφραστεί μέσα από τόσο σημαντικές θέσεις που 
αφορούν το σύνολο των πολιτών. Όλοι οι παραπάνω έχουν εξειδικευμένες γνώσεις και αποτελούν 
τα καταλληλότερα άτομα για να επανδρώσουν αυτές τις θέσεις. Ας επιλεγεί έστω και ένας, κατά 
προτεραιότητα η Εύη Παπαγιαννούλη. 

Πρόεδρος: Είναι πάγια πολιτική μου θέση αυτά τα όργανα να είναι αντιπροσωπευτικά όλων 
των παρατάξεων και θα συμφωνούσα να συμμετέχουν από όλες τις παρατάξεις, μη φοβούμενος την 
παρουσία ανθρώπων της αντιπολίτευσης, μια και όταν οι θέσεις είναι σωστές ο καθένας 
αναλαμβάνει τις ευθύνες του για τη θέση που θα πάρει και θα λογοδοτήσει στους πολίτες. 



Δεν πιστεύω βεβαίως ότι είναι υποκριτική η θέση του Δημάρχου. Αν κ.Μαρκούλη 
αποδειχτεί ότι είναι υποκριτική η θέση του σας βεβαιώνω ότι θα διαχωρίσω τη θέση μου. Τη 
διάθεσή του για συνεργασία θα τη δείξει και στο μέλλον. Εγώ θα διαχωρίσω τη θέση μου, με ότι 
και να σημαίνει αυτό το πράγμα. Για αυτό λοιπόν το θέμα, για την ώρα, δε μπορούμε να βγάζουμε 
κορώνες και να λέμε ότι η θέση του είναι υποκριτική. 

Εγώ πιστεύω ότι δεν είναι υποκριτική. Θα δείξει στην πορεία. Κρατάμε μικρό καλάθι για να 
δούμε τι θα γίνει. 

Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου, όπως διαμορφώθηκε από την 
πρόταση του δημοτικού συμβούλου Κ.Καραπαναγιωτίδη;  

Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης του Δημάρχου όπως διαμορφώθηκε από την πρόταση 
του δημοτικού συμβούλου Κ.Καραπαναγιωτίδη, ψήφισαν είκοσι τρεις (23) δημοτικοί σύμβουλοι, 
οι: Α.Λαζαρίδης, Θ. Αγγελίνας, Χ. Κούτρας, Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Παπαδόπουλος, 
Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, Δ.Τραπεζανλής, Θ. Κορωνάς, Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Β.Λυκοστράτης, Μ. Παπαϊωάννου, Ι.Χειμώνας, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Γ.Ορφανίδης, Ιακωβίδου Ευγενία, Χ. Γαϊτάνου, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Α.Σιακαβάρας, Θ.Τέτος 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι. 
Ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος δήλωσε παρών. 
Μαρκούλης: (εκτός μικροφώνου) Εμείς είμαστε υπέρ της πρότασης που διαμόρφωσε ο 

κ.Αποστολόπουλος. 
Πρόεδρος: Η πρώτη πρόταση πήρε τις περισσότερες ψήφους. Θεωρείτε σκόπιμο να τεθεί σε 

ψηφοφορία κι η πρόταση του κ.Αποστολόπουλου; 
Μαρκούλης: (μιλά εκτός μικροφώνου) Μα μπορεί να πάρει περισσότερες ψήφους η 

πρότασή του. 
Πρόεδρος: Μα δεν είναι δυνατόν… 
Μαρκούλης: (εκτός μικροφώνου) Πως δεν είναι Πρόεδρε; 
Πρόεδρος: κε Μαρκούλη, ψηφίστηκε η πρόταση στο σύνολό της με τους τρεις δημότες. 

Μπορούμε να ψηφίσουμε τρεις συν ένα;  
Μαρκούλης: (αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλά εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Ωραία λοιπόν. Ποιοι είναι υπέρ της πρότασης του δημοτικού συμβούλου 

Α.Αποστολόπουλου; 
Μαυροκεφαλίδης: Πρόεδρε διαδικαστικά. Δεν προβλέπεται κάτι τέτοιο. 
Πρόεδρος: Ποιο πολύ χρόνο θα αναλώσουμε στα διαδικαστικά παρά να σηκώσουμε τα 

χέρια μας 
Μαυροκεφαλίδης: Μα κινούμαστε σε λάθος κατεύθυνση… 
Πρόεδρος: Βλέπετε ότι διαφωνεί το σώμα κ.Μαρκούλη  
Μαυροκεφαλίδης: Πρόεδρε δε διαφωνεί το σώμα, είναι υπέρ του κανονισμού 
Μαρκούλης: (αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι μιλά εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: κε Μαρκούλη ψηφίστηκε συνολικά η πρόταση του Δημάρχου με τους τρεις 

δημότες… 
Μαρκούλης: (εκτός μικροφώνου) Τότε για ποιο λόγο έγινε η άλλη πρόταση; 
(αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν πολλοί δημοτικοί σύμβουλοι ταυτόχρονα 

εκτός μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Αν κατά την ψηφοφορία της πρότασης του Δημάρχου, κάποιοι ήθελαν να μην 

ψηφίσουν την πρόταση του Δημάρχου, τότε θα είχε λογική να βάλουμε σε ψηφοφορία και την 
πρόταση του κ.Αποστολόπουλου. Τώρα για ποιο λόγο να τη θέσουμε σε ψηφοφορία; Για να 
αναλωθούμε στη διαδικασία; 

Μαυροκεφαλίδης: Πρόεδρε, μου δίνετε το λόγο για να κλείσουμε ένα θέμα διαδικαστικό; 
Σε κάθε περίπτωση, όταν υπάρχει και άλλη πρόταση, από οποιονδήποτε, θα πρέπει να γίνει 

αποδεκτή και να την ενσωματώσει ο εισηγητής. Αν δεν γίνει αποδεκτή και δεν ενσωματωθεί, τότε 
ψηφίζεται η εισήγηση κι η πρόταση του εισηγητή 

Πρόεδρος: Φαντάζομαι, ότι η δημοκρατική διαδικασία επιβάλλει να είμαστε «ανοικτοί» σε 
προτάσεις από οπουδήποτε και αν προέρχονται. Με αυτή τη λογική το είπαμε. Από εκεί και πέρα, 
το Δ.Σ. αποφασίζει κ.Μαυροκεφαλίδη. Ποιο είναι το πρόβλημα; Έκλεισε το θέμα. 



Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-9-2014 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις προτάσεις των επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων της μειοψηφίας. 
3.- Την υπ’ αριθ. 148/2011 απόφαση του Δ.Σ. 
4.- Την με αρ.πρωτ. 3244/20-4-2011 απόφαση του Γ.Γ. της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Μακεδονίας-Θράκης.  
5.- Το με αρ. πρωτ. 4141/10-9-2014 έγγραφο της Δ.Ε.Υ.Α.Β. 
6.- Το από 19/7/2014 έγγραφο του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών Ν.Ημαθίας. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 3 του 
Ν.1069/1980, του Ν. 2839/2000 και των άρθρων 96 και 255 του Ν. 3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία  

 
Ι.Α) Ορίζει ως τακτικά μέλη του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης «Δημοτική 

Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Δήμου Βέροιας (Δ.Ε.Υ.Α.Β.)» τους αιρετούς εκπροσώπους 
του Δήμου Βέροιας: 
1.- Νικόλαο Μωυσιάδη. 
2.- Γεώργιο Ορφανίδη. 
3.- Στέργιο Διαμάντη. 
4.- Γεώργιο Γουλτίδη. 

Β) Ορίζει ως τακτικό μέλος την εκπρόσωπο του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών 
Ν.Ημαθίας Αναστασία Λαζαρίδου. 

Γ) Ορίζει ως τακτικό μέλος τον εκπρόσωπο των εργαζομένων Στέλιο Πιπερίδη 
Δ) Ορίζει ως τακτικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 

1.- Μυρτώ Μπέτζιου 
2.- Κωνσταντίνο Γραμματικό 
3.- Καλλιόπη Παπαοικονόμου 

ΙΙ.Α) Ορίζει ως αναπληρωματικά μέλη τους αιρετούς εκπροσώπους του Δήμου: 
1.- Αθανάσιο Σιδηρόπουλο. 
2.- Αριστομένη Λαζαρίδη. 
3.- Δημήτριο Τραπεζανλή. 
4.- Μιχαήλ Σουμελίδη. 

Β) Ορίζει ως αναπληρωματικό μέλος τον εκπρόσωπο του Συλλόγου Επιστημόνων 
Μηχανικών Ν.Ημαθίας Άγγελο Ντάνο. 

Γ) Ορίζει ως αναπληρωματικό μέλος τον εκπρόσωπο των εργαζομένων Ιωάννη 
Παντερμαράκη. 

Δ) Ορίζει ως αναπληρωματικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 
1.- Ευλαμπία Αδαμίδου 
2.- Ιωάννη Βελέντζα 
3.- Φιλιώ Καρκέλη  

ΙΙΙ) Ορίζει πρόεδρο του Δ.Σ. της επιχείρησης τον δημοτικό σύμβουλο Νικόλαο Μωυσιάδη 
και αντιπρόεδρο του Δ.Σ. της επιχείρησης τον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Ορφανίδη.  

IV) Συγκροτεί το Δ.Σ. της δημοτικής επιχείρησης «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης 
Αποχέτευσης Δήμου Βέροιας (Δ.Ε.Υ.Α.Β.)» ως εξής:  
1) Νικόλαος Μωυσιάδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Πρόεδρος. 
2) Γεώργιος Ορφανίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Αντιπρόεδρος. 
3) Στέργιος Διαμάντης, δημοτικός σύμβουλος, ως μέλος. 
4) Γεώργιος Γουλτίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως μέλος. 
5) Αναστασία Λαζαρίδου, Εκπρόσωπος του Συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών Ν.Ημαθίας  
6) Στέλιος Πιπερίδης, εκπρόσωπος των εργαζομένων, ως μέλος. 
7) Μυρτώ Μπέτζιου, δημότισσα-κάτοικος, ως μέλος 
8) Κωνσταντίνος Γραμματικός, δημότης-κάτοικος, ως μέλος 



9) Καλλιόπη Παπαοικονόμου, δημότισσα-κάτοικος, ως μέλος 
V) Η θητεία του παραπάνω διοικητικού συμβουλίου ακολουθεί τη θητεία του δημοτικού 

συμβουλίου. Σε κάθε περίπτωση λήγει το αργότερο τρεις (3) μήνες μετά την εγκατάσταση του νέου 
δημοτικού συμβουλίου. 

 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  378 / 2014 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-9-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 


